
Jo vaig estudiar a l’institut Julio Antonio 

 

NOM I COGNOMS: ROSA GURRERA BONET 

 

CURSOS EN QUÈ VAS ESTUDIAR A  L’INSTITUT JULIO ANTONIO: (NO HO 

RECORDO)  

 

QUINS ESTUDIS VAS CURSAR-HI?: BATXILLERAT 

 

DE QUINS PROFESSORS-RES GUARDES ESPECIAL RECORD? PER QUÈ? 

RECORDO: Balbanera, Pedro BellonPeinado,Saturnino, Anselmo Polanco, 

el professor de ciències, una professora de Barcelona, una de educació 

física de Botarell crec, la professora de francès MichelineAgrie, el seu 

marit també va estar al institut. La professora que viu a Darmos, Santiago 

Ortells. 

 

QUIN RECORD GUARDES DE LA TEVA ESTADA AL CENTRE? Bons, molt bons 

 

POTS EXPLICAR ALGUNA ANÈCDOTA O FET SIGNIFICATIU QUE ES VA 

DONAR DURANT LA TEVA ESTADA AL CENTRE? Un cop que el meu pare en 

va vindre a buscar per anar al metge i estava jugant a goma. També que 

em baix partir la barbeta relliscant pel passadís davant del laboratori. 

Copiant a la classe de ciències i caurem el llibre. I lo be que nos ho 

passaven als migdies desprès de dinar. Anar a fer el cigarret al darrere. La 

frase estoyindispuesta per no fer gimnàstica o qualsevol altra escuca. La 

mania que teníem per que portéssim l’uniforme i nos passaven revista el 

director Pedro Bellon i dir que el mitjons estaven mullat, es que eren 

orendos. 



 

DE QUÈ ET VA SERVIR ESTUDIAR A L’INSTITUT JULIO ANTONIO? De molt 

perquè es la titulació oficial mes alta que e tingut i si ma servit tinc 

coneixement que encara recordo. 

 

A QUÈ ET DEDIQUES A L’ACTUALITAT? Administrativa 

 

Ens podies afegir una fotografia de la teva època d’estudiant i una altra 

actual?  

 

el primer cop que vaig anar al institut amb 10 anys 

 

 



 

I mes tard (uns anys)  amb l’uniforme 

 

 

 

Equip de baloncesto entrenat per Anselmo Polanco 
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Bueno fins aviat 

 

Rosa 

 

 


